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Vraag 1. 

Is uw College bekend met voornoemd artikel? 
 

Antwoord. 

Ja, dat artikel is bij ons bekend. 

 

Vraag 2. 

Is uw College het eens met de stellingname van oud-Tweede Kamerlid Raymond  

Knops in dit artikel? 

 

Antwoord. 

Ja, wij delen de mening van de heer Knops, voorzitter van de Stichting Nederlandse Industrie voor 

Defensie & Veiligheid, dat het in bepaalde gevallen moeilijker of zelfs onmogelijk is om voortvarend de 

stappen te zetten die moeten worden gezet om onze veiligheid en weerbaarheid te vergroten. Dit is een 

gevolg van het vigerende stelsel van wet- en regelgeving waarin zoveel als mogelijk rekening wordt 

gehouden met uiteenlopende belangen. Wij zijn van mening dat veiligheid en weerbaarheid daarbij hoge 

prioriteit dienen te krijgen. Uit de door uw Staten aangenomen motie 3113 maken wij op dat dit door u 

wordt gedeeld.  
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Vraag 3. 

Ziet uw College ook op provinciaal niveau regels en/of vergunningsprocedures die in  

de weg kunnen staan aan de uitbreiding van de defensie-economie in Limburg en de  

uitvoering van de Limburg Defensieagenda? 

 

Antwoord. 

Ook wij zijn gehouden aan landelijke wet- en regelgeving. Daar waar deze op dit moment de groei van de 

defensie-economie belemmeren en/of in de weg staan, is dat ook in Limburg aan de orde. Wij erkennen 

evenwel dat regels en procedures niet onnodig belemmerend mogen werken. Daar waar ontwikkelingen 

op het gebied van de nationale veiligheid schuren met (provinciale) regels of procedures zullen wij met 

het Rijk oplossingen zien te bereiken. Daarbij kijken wij niet alleen naar een versnelling van procedures, 

maar ook bezien op welke wijze de dialoog tussen Rijk, provincie, gemeenten en belangrijke 

stakeholders, waaronder omwonenden, beter kan worden gevoerd. Verder zullen wij er bij het Rijk op 

aandringen dat knelpunten op het vlak van wet- en regelgeving worden weggenomen. Dit heeft overigens 

al de aandacht van het Rijk. Ter illustratie hiervan noemen wij de toezegging van de staatssecretaris van 

I&W om in het najaar van 2025 de Kamer informeren over de stappen die hij gaat zetten om ruimte te 

creëren voor de vergunningen bij Defensie en over de vraag of hiervoor voldoende wettelijk 

instrumentarium is.  

 

Vraag 4. 

In hoeverre onderkent het College dat (provinciale) regels en procedures geen belemmerende factor 

mogen vormen voor de versterking van de veiligheid, en ziet het College mogelijkheden om, in 

samenwerking met het Rijk, langjarige afspraken te maken die een voorspelbaar investeringsklimaat 

creëren voor bedrijven in Limburg die actief zijn in de defensietechnologie? 

 

Antwoord. 

Onze Limburg Defensie agenda is een instrument om te komen tot verhoging van onze veiligheid en 

weerbaarheid en tot structurele samenwerkingsverbanden. De agenda biedt een kader waarbinnen 

meerjarige investeringen geplaatst kunnen worden. Dat vraagt zorg, aandacht en tijd.  

Zoals we in het antwoord op vraag 3 reeds hebben aangegeven, moeten wij ons aan de vigerende wet- 

en regelgeving houden. Voor zover het op onze weg ligt om tussen diverse functies of belangen keuzen 

te maken, zullen we zorgvuldig maar ook daadkrachtig besluiten nemen. Langs die weg verwachten wij 

met Rijk en bedrijfsleven tot langjarige afspraken te kunnen komen. 
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Geacht College, 

Met de motie “Veiligheid juist in onze achtertuin” gaven wij als Provinciale Staten van 
Limburg het signaal af welwillend te staan tegenover de komst van defensie naar onze 
provincie, teneinde Nederland en Europa veilig te houden. Naar aanleiding van dit signaal is 
het College voortvarend aan de slag gegaan, wat tot op heden onder andere heeft 
geresulteerd in de Limburg Defensieagenda. 

Onze fractie heeft kennisgenomen van het artikel “Wapenlobbyist: ‘Regels procedures staan 
plannen defensie in de weg’” van L1-nieuws. Dit artikel geeft de fractie van de Limburgse 
VVD aanleiding tot het stellen van de volgende schriftelijke vragen: 

1. Is uw College bekend met voornoemd artikel? 
2. Is uw College het eens met de stellingname van oud-Tweede Kamerlid Raymond 

Knops in dit artikel? 
3. Ziet uw College ook op provinciaal niveau regels en/of vergunningsprocedures die in 

de weg kunnen staan aan de uitbreiding van de defensie-economie in Limburg en de 
uitvoering van de Limburg Defensieagenda? 

4. In hoeverre onderkent het College dat (provinciale) regels en procedures geen 
belemmerende factor mogen vormen voor de versterking van de veiligheid, en ziet 
het College mogelijkheden om, in samenwerking met het Rijk, langjarige afspraken 
te maken die een voorspelbaar investeringsklimaat creëren voor bedrijven in 
Limburg die actief zijn in de defensietechnologie? 

Met vriendelijke groet, 
Sjoerd Maillé 
Statenlid VVD Limburg 


